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LV

Ode to the Red Flag  

HUA/DING&CHEN

The Moon Reflected on the Lake Er-Quan

CAO

Paysage of Southern Country

ZHAO/CHEN

Ancient Roots

JOINT CREATION

From ballet White Haired Girl
Winds from North

Victory Celebration

Intermission

CHOU/CHEN

Chrysanthemum Terrace

LIU

Great Wall Caprice : 

Fourth Movement

HE & CHEN

The Butterfly Lovers  Violin Concerto

JIANG

The Silk Road

缚粗斡 

ь楮魏賻э

发僻誅掀 ù铤瘡 &閼哿闈戗掀

ь板哲污弦э倗抨巴ǹ潸萱倛

纤唇鸟

ь乍藩懣泅э

紀链鸟掀 閼哿闈戗掀

ь扶抑炉选э

騍病笛波

铙蚓瞑钓ь嗳云棵э擰员

ｙ跺懣肛ｚ

ｙ友泞焱抵ｚ

胺硷避窍

格效遍掀 閼哿闈戗掀

板煨ф均损萱板襪看ǹ巴愷ь鹩铟福э

滴婉頑

板煨芫看ǹ巴愷ь尷窖屨瘸э

謇冀巴濑ｙ搶羡妗ｚ

并矾奪 &閼軸

ь雅闾э驴损萱罚看掀

框鹗

孱抨巴赋看ь艾殡叭鉸 
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閼哿闈莸熬铽末镑瓜巴济樺巴

嵌噼фɑ肿镑瓜巴济阜髂樺巴嵌

噼ф胺佳佳羚镑瓜巴济垧頃暑漱ф

謇而骡词佳椭罚款戈фɑ肿木椭

罚款戈ф佳羚ǔ椤暑漱фɑ肿樺

巴羚罚编碟翱脑ф胺佳樺巴羚罚

编菰颁工ɑ肿镑瓜巴巯可牖罚

编编尷х

钡ɑ肿樺巴练浹月癌父倠衔毖ɑ

肿铙蚓瞑济孱抨巴愷内毖暑漱ф

胺峻余钓浹浹尷х1982尿被弄頃

煎觊佳鬮仟香樺巴钯暑漱樺巴

钯巴济倠均鹑陕侗х1984尿祷毖

ɑ肿镑瓜巴济济尷倠1986 尿跷

毖耕熬ɑ肿镑瓜巴济樺巴嵌噼倠

陕熬胺佳婉朵逢玛弗ɑ謇ǔ柄

婉钫浹济嗨嵌噼х1985尿迸小倠

閼哿闈醇父繼铽脘ф谓香ф壤均

抵ф觊佳ф锢佳ф蒗据ф檉佳ф

宪鰠ф振佳ф惟恫溅ф俚均抵帮ф埔佳ф敖〨ф烤检抵ф这佳ф龃菸垅ф糙暌唯逅佳羚工自ф俚ф福

检扼倠暑漱香济汕劈检癃阜巴济傲栋樺巴编倠剪讽囝鷄х1998尿 1弦工 1999尿 2弦倠閼哿闈荮胺峻

载畏巴济繼烤检抵ф埔佳ф敖〨倠煎哎揲癃阜嗨殓白楝頑钚均放工行懈巯巴均放倠迸峰粗被窖木樺巴

放傲栋胺佳惟尿樺巴编х2000尿 8弦倠被枫荮胺峻载畏巴济繼觊佳丰恫ｙ胺发婉朵觊佳酹ｚ嗨莫伎匮祷倠

粗胺遁蔬煎槌棹癃阜嗨懈斓钫襄胺浦傲栋樺巴编х被难覿ɑ肿镑瓜巴济 2003尿煎觊佳 11按窖木嗨莫

匮ф2004ｙ胺这婉朵尿ｚ嗨釉植莫匮倠迸峰 2007尿殓白楝頑钚均放嗨樺巴编倠可厠克佤х垧底梧 2004

尿 6弦 20谓倠熬泞闾ɑ肿镑瓜巴济耪济 125格尿倠捋被暑漱ɑ镑煎行懈巯巴均放傲酹嗨泞簇樺巴编倠

鹑颇寞均陕侗х

閼哿闈暑漱嗨驴损萱罚看掀ь雅闾э鹑颇 1989尿胺佳亥圹憬賧逢嗨頑亥圹扛倠2008尿稆鹑謇次骡胺

佳頑亥圹扛厠款编倗暑漱倛垧底扛倠1987尿莢倠被倔有跷擰瓷锢佳殿鸭佳鬩卞擯胺浦祷圮嗨ь哎揲阜

宝琵эх2002尿倠ɑ肿樺巴祷圮憬祷圮搬捋被暑漱嗨ь湘僥朐镑瓜掀騍э绗低亥圹倠2006尿枫祷圮搬

ь湘僥朐孱抨巴掀騍эь缚粗斡孱抨巴掀騍эь慣倔铗镑瓜掀騍э绗低亥圹х

閼哿闈 暑漱
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Renowned conductor CHEN Xieyang is Honorary Music Director of Shanghai Symphony Orchestra, Principal Guest Conductor 

of China National Symphony Orchestra and the Music Director of Suzhou Symphony Orchestra; now a member of the 

Chinese People's Political Consultative Conference and the Shanghai Municipal Committee of the People's Political 

Consultative Conference, Vice Chairman of the Shanghai Musicians' Association, member of the Standing Committee of the 

China Musicians' Association, and Chairman of the Shanghai Symphonic Music Lovers' Society.

After graduating from the Shanghai Conservatory of Music, Chen was appointed resident conductor of the Shanghai Ballet 

Orchestra, and served as Director of the Central Opera House in Beijing. In 1982 Chen was invited to conduct the Aspen 

Festival Orchestra in the United States. Following his success there he was appointed the President of the Shanghai 

Symphony Orchestra.

In 1991 Chen became appointed Music Director of the Shanghai Symphony Orchestra – the first music director of any 

performing groups in Chinese history.  During his tenure at the Shanghai Symphony Orchestra, he took the orchestra on 

an 11-city tour in the United States in 2003 and in the following year to Europe for the Sino-French Culture Year. On the 

occasion of the 125th Anniversary of Shanghai Symphony Orchestra, he conducted the orchestra in the Berlin Philharmonie 

to great acclaim.

He has conducted orchestras both in China and abroad, including the US, Austria, Denmark, France, Germany, Great Britain, 

Italy, Russia, Spain, Switzerland, Japan, Korea, the DPRK, Thailand, Singapore, Australia, Hong Kong, Macau and Taiwan. 

He has led the China National Symphony Orchestra on its tours in Austria, Denmark and Germany, as well as the "Chinese 

Culture in America" Festival at the Lincoln Center. His concerts at the Großer Saal Musikverein of Vienna and the Lincoln 

Center of New York have won enormous successes.

Chen's recording of the Butterfly Lovers  Violin Concerto won the Gold Record prize in 1989. Since 1987 he has been listed 

in the Who's Who in the World compiled by the Cambridge International Biographical Center in the United Kingdom. Chen's 

discography includes the COMPLETE SYMPHONIES OF ZHU JIAN-ER, COMPILATION OF ZHU JIAN-ER'S ORCHESTRAL WORKS, 

LV QIMING'S ORCHESTRAL WORKS AND COMPLETE BEETHOVEN SYMPHONIES.

CHEN XIEYANG  CONDUCTOR
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波熬尿魯ǔ泵樺巴羚胺嗨不不牖倠驴损萱羚荸叭冽煎匮看扌主胺膠祷嗨越

ǔ娱倠獅陪莢宝笔嗨徇圉х壳煎 14 慢稳讽亚槌剂倗Yehudi Menuhin倛均穆嗨 

頃觸倠煎均穆嗨暑漱ḿ鋃有ǹ巴济赋波嗥福倠工这佳窪旅镑瓜巴济匮祷罚

看掀倠钡予藏迸芫看羚瀾币侄踐煎佳瘁佳鬩瞑福ɑх

煎闲謎嗨匮祷链胺倠荸叭冽弄頃煎癃阜嗨葜宴樺巴钯胺傲栋搬芫看樺巴编倹

ǹ这佳繁蘅旅均扼孱抨巴济煎娜唯钒  知疱嗨暑漱ḿ莫伎匮祷倹煎谓香倠ǹ

均愜哎椁巴济工 NHK 镑瓜巴济赋波匮祷倹予抉倠壳緬鋃有嗥ɑ搬行懈巯巴

樺巴放嗨瞑福х

荸叭冽授嫌縊内均嗨掀圉灣倠煎匮看卞樵掀圉叭抉倠壳白眍懂扮猢湎謎莸泵樺巴波蛊倠裁克扶收销袄廓ф奎旅ф

鯡伸唯势军唯藉ф萎伦垧淳ф萧嚯窬ф镀表癣逅宝嗨波蛊х煎闲謎嗨巴链胺倠荸叭冽鋃匮搬了廓  缗淳知殓刊嗨ь芳

丛狠钓э謇ê腎迸峰伦淳鹈  母ù唯藉嗨ь謇板驴损萱罚看掀эх

煎傲酹搬謇ǔ硷ǹ母㏑赁瘁巴济赋波嗨芫看篡暑漱樺巴编叭父倠荸叭冽颅廟泫惟嗨匹培苞扌搬斜均嗨丛艱х屨父倠

壳枫芫看 /暑漱搬鹆社垧嗨罚看掀倠殓蘅旅喷嗨ь冀链э倠嘧帮饼势嗨ь目林瘡唯钭抵唯嗨冀链э逅掀圉х

黻 1998 尿咆块倠荸叭冽骂有陕熬佳瘁抉均積学搭嗨輯颇牖倠廟粗胺遁蔬倸1998 尿亚槌剂佳鬩驴损萱粤積謇ǔ阜倠

廟梧胫煨撓  亚槌剂 (Yehudi Menuhin)均穆扌奠赊傲栋嗨闲父ǔ骡粤積倹煎付尿嗨胺佳词佳緡吕尿驴损萱粤積胺倠壳

迸吕尿楹嗨尿丆膠楹陕熬緡尿楹嫌弗迸小闲尿魯嗨謇ǔ阜颇翱倠捏付稳鹑颇ｙ闲捕胺佳波蛊匮看扛ｚ倹予父倠壳

閿猷煎铗葱龃慣袖唯驴损萱粤積ф壤均抵窪厄逵佳鬩驴损萱粤積ф绣涪军唯藉樺巴均積逅襪均粤積胺鹑扛х謎尿小倠

佳瘁抉浪病颅荸叭冽癣抉从侦捏槲扳苹頦嗨厠毙х巷奎嗨ь揞踞想э项柒衔迸碗圮妗拟蚀簽廟柄匮看羚倠巴厠宝

路叭髂熬 ｙ帮植萱件ň涪倔颇嗨ǔ膾嶧雹惟乌ｚх

廟梆尿胺倠荸叭冽衔的底ǹ这佳佳羚柠屉镑瓜巴济 ф跺埔柠屉镑瓜巴济ф行懈樺巴放孱抨巴济ф行懈镑瓜巴济ф

间拼颇谨巯巴巴济ф劑旅駱藉巯巴巴济ф发樟巯巴巴济峰ɑ肿ф跺剥逅检嗨镑瓜巴济赋波х衔ǹ壳赋波匮祷嗨

癃阜樺巴羚遁蔬倸胫煨撓  亚槌剂 (Yehudi Menuhin)ф绿窪  振琉钒瘡军 (Yuri Temirkanov)ф淳窪唯伸配  臻片 (Christoph 

Poppen)ф复賕  淳鹈￤ (Gidon Kremer)ф懈鞘  顾紱旅 (Lynn Harrell)ф鳶窬帮唯  母酒垧 (Matthias Bamert)ф烤泮  钒跨 (Okko 

Kamu)ф淳窪唯窬了  鬮斡 (Christian Arming)ф了矮伦  殓垧倗Antoni Wit倛ф棹纺  低殓 (Yoel Levi)ф摘站肿ф缚换ф盆佳

赌ф孝郑逅х

荸叭冽嗨亥圹捋埔佳 Accentus Music琵弟逢酹倠闲謎祷圮嗨梧ǹ锢佳嗨巯巴巴济工暑漱羚伸鳶唯  巡埔裒赋波嗨龃

慣袖唯工唯垧势婉唯藉嗨驴损萱罚看掀х

荸叭冽衔穆钡癃阜驴损萱匮看羚ф袜旆羚叉袄孰袜怂х屨父倠奬屨驴损萱均穆ф行懈巯巴巴济奠鋃脑頦抵帮  母

低绢倗Kolja Blacher倛煎喳谨樺巴ǹ闪钓练浹 (Hochschule für Musik und Theater Hamburg)峰行懈较唯渡樺巴练浹 (Hochschule 

für Musik Hanns Eisler Berlin)练柏倠缝颇芫看羚练柄 (Konzertexamen) 倠月癌父煎行懈樺巴练浹毖袜х

荸叭冽莸熬ɑ肿樺巴练浹驴损萱阿癌碟袜怂х壳步抻ǔ胜捋胺发藉頑编鷄斗嗨 1716 尿唯垧势撓蘅窪驴损萱х

荸叭冽 驴损萱
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Zhi-Jong Wang made her solo debut at the age of 14 with Orchestre National de Lille under Sir Yehudi Menuhin in France, 

since then she has appeared as a soloist with various orchestras, including Orchestre National de Radio France, St. 

Petersburg Philharmonic Orchestra, Helsinki Philharmonic Orchestra, Turku Symphony Orchestra, Konzerthausorcheser 

Berlin, Warsaw Philharmonic Orchestra amongst others. She collaborates with musicians such as Yuri Temirkanov, Gidon 

Kremer, Lynn Harrel, Matthias Bamert, Okko Kamu, John Storgårds, Lior Shambadal, Christian Arming, Muhai Tang, Jia Lü, 

Guoyang Zhang, Yang Yang, etc.

Zhi-Jong's recent accomplishments include her debut recital at the Lucerne Festival, highly acclaimed performances 

with the Osaka Century Orchestra and with the NHK Symphony Orchestra under Tadaaki Otaka, and her debut at the 

Philharmonie Berlin.

As well as performing the standard violin repertoire, Zhi-Jong is a passionate exponent of contemporary music, performing 

works by Gubaidulina, Lutoslawski, Schnittke, Ligeti, etc. In the recent seasons, she premiered Ana Sokolovic's Commedia 

dell'arte III  and Nikolai Badinski's Violin Concerto No.2.

Following her first concert leading the orchestra from the violin with Ensemble Orchestral de Paris performing Mozart's 

Violin Concerto No. 5 at the Cité de la Musique in Paris, 'play-conducting' has attracted Zhi-Jong's interest and in recent 

seasons she has played/conducted Vivaldi/Piazzolla's Four Seasons  and several of the Mozart concerti.

Zhi-Jong is the laureate of many important competitions beginning with First Prize in the 1998 Yehudi Menuhin 

International Competition. In the same year, she also won the First Prize of the China National Violin Competition, where 

she was the youngest first prize winner ever. In the following years Zhi-Jong Wang has distinguished herself receiving 

prizes in the Sibelius Violin Competition, Lipizer Violin Competition, Tchaikovsky Competition, etc. Her achievements have 

attracted world-wide attention, in 2006 the China edition of Gramophone  magazine featured her in a full-page report, and 

musical critics acclaimed her as "a rare new star in Asia".

Zhi-Jong's CD is released by Accentus Music. Her recent release includes Sibelius and Stravinsky violin concertos with 

Philharmonia Orchestra and conductor Thomas Sanderling. 

Zhi-Jong studied at Shanghai Conservatory of Music with the renowned Chinese violinist Professor Lina Yu. Afterwards, 

she studied with Kolja Blacher at the Hochschule für Musik "Hanns Eisler" Berlin, where she also worked as Professor 

Blacher's assistant.

Zhi-Jong is currently Associate Professor at the Shanghai Conservatory of Music. She plays a Stradivari 1716 kindly loaned 

by China Foundation.

ZHI-JONG WANG  VIOLIN
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Erhu soloist Aiai Duan is an artist of many talents and distinctions. Named as the National Artist of the highest order, she is currently 

soloist with the Shanghai Chinese Orchestra, President of the Erhu Committee of the Shanghai Musicians' Association, executive director 

of the China Traditional Orchestra Society, guest professor at the Xi'an Conservatory of Music and part-time professor at Shanghai New 

York University. 

Following graduation from the Department of Ethnic Music from the Shanghai Conservatory of Music, she served as Principal Erhu Player 

of both the Shanghai Oriental Radio Traditional Orchestra and the Shanghai Traditional Orchestra. She appeared as soloist at the China 

Arts Festival, Shanghai Spring International Music Festival, Taipei Traditional Arts Festival, International Huqin Concert, among others. 

With her duo partner, the American violinist George Maxman, she has performed at the Shanghai Oriental Art Center, Performance Hall 

of Shanghai Symphony Orchestra, and TSRI Music Hall of La Jolla, in San Diego, USA. As soloist she has performed with the Shanghai 

AIAI DUAN  ERHU

佳羚ǔ椤匮戈倠ɑ肿载畏巴济板煨芫看羚倠ɑ肿樺巴羚罚编板煨阿癌款戈

编编尷倠胺佳载畏孱抨巴练编内冻菰颁倠龃了樺巴练浹淋欧袜怂 ,ɑ肿槌

棹均练篡脶袜怂х

壳月癌扮ɑ肿樺巴练浹载巴绗倠衔事毖ɑ肿矮维柠屉载畏巴济板煨鋃脑ф

ɑ肿载畏巴济板煨鋃脑х壳迸芫看羚瀾币倠倔有煎胺佳钫襄钯фɑ肿叭诬

佳鬩樺巴钯ф胺佳ɑ肿佳鬩钫襄钯фɑ肿佳鬩揶漂钯ф胺佳镑瓜樺巴链ф

福跺卞樵钫襄钯ф佳鬩煨萱钯逅襪均咆嶗腻培樺巴编胺匮看х

壳衔倔有傲栋按宝芫看樺巴编工阿腡餅欧倠粗胺 2010尿捋ɑ肿木款凛卞腎

宝涉栋ф孥酒捕尿发楹款编翱栋嗨ｙ浦抨萱檜ｓｓ员嘌嘌板煨芫看樺巴编ｚ

蹦粗鹑颇ɑ肿鞭泸緡尿匮戈ｙ尿哦叭乌ｚ洎俯х壳ǹ觊佳驴损萱匮看羚鳶

淳龃咸笛耪板煨ǹ驴损萱嗨胺觊匮看羚楹赋倠煎ɑ肿矮维钫襄胺浦фɑ肿

镑瓜巴济匮钫放ф觊佳间检帮贯势綾帮 TSRI樺巴放逅检傲栋阿硷樺巴编х壳衔弄頃祷燦诞而按佳羚工检扼滅酹婉

朵镑趾倠捏倔有ǹɑ肿镑瓜巴济фɑ肿巯巴巴济ф錒自胺巴济ф俚嵐胺巴济ф福跺木澌佳巴济ф福组佳巴济ф状

柬镑瓜巴济ф僚臻镑瓜巴济逅赋波匮祷х弄頃事毖襪均樺巴積颁嗨阿羚厠款х

壳衔煎倔腎揶漂ф揶鑫钓ф車钓ф均焦莸泵瞑钓胺事毖板煨芫看ф覿看х醇父琵弟搬均灣 CDфDVD倠按宝阿淪嫌 

ь浦錒ｓｓ员嘌嘌板煨芫看阿淪эь胺佳载巴板煨阜掀骜擰эь㎞找эь滴菌发板煨波蛊эь抨煎谑ｓ釉觊榕簇巴掀э

ь泅赔э逅х陕侗鋃匮ф鋃琵搬ь掳邪ǹ趾择эь择瘸эь胺佳艋艏эь艾鉸炉研эь扶母宝эь巯旅葱载余эь步

耕эь研駝э逅板煨波蛊х

员嘌嘌 板煨
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Beixing Huang is the current principal cellist of the Shanghai Symphony Orchestra, a position which he held since 2000. In 1997, he went 

overseas for studies. After which, he went on an European tour "Chino-French Cultural Exchange" with the orchestra. 

He was featured as a soloist in March 2005 performing Schelomo from Ernest Bloch. In the Spanish Tour in 2005, he performed the Don 

Quixote  from Richard Strauss. He was also invited along with the Shanghai Symphony Orchestra String Quartet to participate in the Beijing 

International Modern Music Festival 2007, performing Ode to Napoleon Buonaparte  from Arnold Schoenberg. 

In January 2008, he held his solo recital in the Shanghai Outstanding Young Artist Festival "Dance of the Bow – Beixing Huang". He has 

enjoyed a varied and distinguished musical career throughout the years in the cello scene in China, in 2008 he was selected to serve as 

the managing director of the China Cello Society.

BEIXING HUANG  CELLO

㎞跺乌倠莸毖ɑ肿镑瓜巴济鋃脑均损萱х佳羚ǔ椤匮戈х1997尿倠繼蒗据

揞练х2004尿㎞跺乌屨济丰恫搬ｙ胺这婉朵尿ｚ嗨釉植莫匮侄抖х2005尿

3弦ǹ香济赋波赐匮搬目知劑嗨均损萱ǹ巴愷ь赊暌嵐墀瘸掀эх2005尿倠

屨济繼龃菸垅莫匮搬ь辊复滄埔эх2007尿 5弦倠波熬ɑ肿镑瓜巴济抨巴

冀襪看楹嗨ǔ戈弄跺剥佳鬩莸泵樺巴钯頃觸倠匮祷搬镀表癣嗨ь孰夤狈賻эх

2007尿 9弦繼殓白楝頑钚均放匮祷搬ɑ镑阿硷樺巴编х2008尿 1弦 ,丰恫 ｙ孥

酒捕尿发ｚɑ肿鞭泸緡尿匮戈扎匮侄抖倠被煎香有侄抖胺ɑ匮搬ь赔抨叭

瞑ｓｓ㎞跺乌均损萱阿硷樺巴编эх捋扮被倔尿小煎阿癌覿桔胺嗨渲祷醴莸倠

2008尿跷胺佳均损萱练编粟擰熬内冻菰颁х2013尿祷毖ɑ肿樺巴羚罚编均

损萱阿癌款戈编碟翱毖х

㎞跺乌 均损萱

Symphony Orchestra, Shanghai Philharmonic Orchestra, Hong Kong Chinese Orchestra, Macau Chinese Orchestra, National Chinese 

Orchestra Taiwan and Shenzhen Symphony Orchestra. In addition to frequent invitation to visit dozens of countries and regions for cultural 

exchange, she serves regularly on the judging panel of major music competitions in China. 

As the erhu soloist she has recorded the sound tracks for many films, TV drama series, prose theater, and large-scale modern dance 

dramas. Her extensive discography includes solo albums Essence of Heart: Erhu Solos by Duan Aiai, Selected Works of Chinese Folk 

Music of Erhu, The Yellow River , and Erhu Works of Liu Tianhua . She premiered and recorded important works for the Erhu such as Guide 

Flapper and Flowing Water, Water Thoughts, Butterflies of China, Dream Maker on the Silk Road, Cubans, Irish Folk Songs, Missions, and 

Interpretation of Dream. 
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